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Styrelseprotokoll  nr  9 - 2019      

Sammanträdesdatum 2019-09-13            

Plats Soft Center, Ronneby 

Tid Kl. 10.00 – 11.45 

Närvarande, styrelsen Nils Ingmar Thorell ordförande 

 Styrbjörn Gustavsson vice ordförande 

 Yvonne Andersson kassör 

 Laila Andersson 

 Eva Holmberg 

 Kerstin la Fleur Jeppsson 

 Bengt Mauritzson 

 Ingemar Nilsson 

 Anders Ovander sekreterare 

 

Förhinder Hasse Jonsson  

 Billy Moberg 

 Ingvar Svensson 

 

§ 46 Ordföranden förklarade sammanträdet för öppnat.  

 

§ 47 Fastställdes föredragningslistan enligt bilaga. 

 

§ 48 Till justerare valdes   Eva Holmberg. 

  

§ 49 Föregående mötes protokoll nr 8 justerades och lades till handlingarna.   

 

§ 50  Rapporter 

 

 a)  Ordföranden, Nils Ingmar 

 Rapport från ordförandeträff den 10 september  med ca 40 

närvarande. Ämnena var medlemsrekrytering och studieverksamhet 

på temat ”Tillsammans mot ensamhet”. 

   

  Rapport om läget avseende ”Prisutdelningsträffen” den 4 oktober. 

  

 SPFs 80 årsjubileum och distriktsordförandeträff i Göteborg.  

 DO-träffen behandlade planerad marknadsföringskampanj med 

målgruppen yngre äldre som ännu inte är pensionärer/seniorer för att 

sprida kännedom om SPF mål och verksamhet.  
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 b) Ekonomisk rapport, medlemsutveckling, Yvonne och Kerstin 

 Ekonomiska resultatet av sommarträffen i Kronoberg visade på 

högre busskostnader med ca 10 000 kr på grund av stort deltagande 

från Blekinge.  

 

 Medlemsantalet per den 8 september är 4739 medlemmar. En 

minskning sedan årsskiftet med 175 medlemmar. 

 

 I övrigt är ekonomin enligt budget.   

 

 c) Utbildning, Laila 

  Laila rapporterade läget avseende Följande temadagar 

  17 sept Läkemedel 

   24 sept Webbseminarium, Billy 

   7 oktober Säkra betalningar mm, Anders 

   4 november Utveckling och Teknik, nytt datum 

 

 d) Äldrefrågor, Eva 

 Eva redogjorde för programinnehåll för temadag  ”Läkemedel”  med 

deltagande av Tony Björk SPF, som skall informera om förbundets 

arbete med läkemedelsfrågor. 

 

 Äldregruppen har kallats till möte den 23 september. 

 

 Planering av Temadag  ”Det åldrande hjärtat”  planeras till den 29 

oktober med medverkan av Steen Jensen. 

 

 Eva deltar i möte med IVO i Malmö den 1 oktober om tillsyn av 

kommunernas hemsjukvård.  

 

 e) Interna frågor, Nils Ingmar 

 Final i Hjärnkoll äger rum i Stockholm den 3 oktober med 

deltagande av Blekinges vinnande lag. 

 

 Planering av temadag ”Interna frågor” genomförs av Nils Ingmar. 

    

 f) Säkerhetsfrågor, Anders 

 Temadagen ”Säkra betalningar” genomförs den 7 oktober med 

deltagare från Sparbanken i Karlshamn och Blekingetrafiken AB  

 

 g) Hemsida och IT, Nils Ingmar 

 Då Billy hade förhinder rapporterade Nils Ingmar. 

 Besök har genomförts selektiv i föreningarna för genomgång och 

övning i respektive förenings hemsida. Besöken kommer att fortsätta 

alltefter föreningarnas behov och önskemål. 

 

 Temadag ”Medlemsregister” planeras till den 19 november.  

 Nils Ingmar och Kerstin  svarar för planeringen. 
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g) Hemsida och IT, Nils Ingmar (forts) 

 En funktion för understöd till föreningarna i samband med byte 

 av IT-ansvarig skall inrättas.  

  

 h)  Media, Bengt 

  SPF toppar lokalmedias rapportering av föreningsaktiviteter. 

   Olofströms SPF och Rödeby SPF är särskilt framträdande. 

 

Arbetet med introduktion av ”SPF-Appen” fortgår. Bengt 

  kommer att medverka vid temadagen ”Säkra betalningar”  för att 

informera om SPF-Appen och Appar i allmänhet. 

  

 i) Kontaktverksamhet föreningar 

  Yvonne har besökt Belganet Hallabro styrelsesammanträden. 

  

  Styrbjörn rapporterade från uppvaktningen av Mörrum SPFs  

  25 –årsjubileum. Tack har inkommit från Mörrums SPF. 

 

§ 51 Remiss bostadspolitiskt program 

 Ingemar redovisade arbetsgruppens (Ingemar, Eva och Styrbjörn)  syn-

punkter och förslag till distriktets remissyttrande. Beslöt styrelsen att, efter 

smärre justeringar och redaktionella ändringar, anta förslaget till yttrande 

och översända det till förbundet. Bilaga.  

  

§ 52 Remiss stadgegrupp 

 Distriktet har givits möjlighet att yttra sig över framlagt förslag till nya 

stadgar för SPF.  Beslöt styrelsen att tillsätta en arbetsgrupp för utarbe-

tande av förslag till remissyttrande. Förslaget  skall redovisas på ord-

förandekonferensen den 12 – 13 november. Beslut om yttrande skall tas på 

extra styrelsemöte den 26 november kl 09.00. 

 

 Till sammankallande i arbetsgruppen utsågs Anders Ovander och till 

gruppmedlemmar utsågs Kjell GG Johansson och Åke Jeansson. 

 

§ 53 Remiss Trafikförsörjningsprogram för Blekinge 

 Distriktet har givits möjlighet att yttra sig över framlagt förslag till 

Trafikförsörjningsprogram  för Region Blekinge. 

 

 Uppdrogs till Styrbjörn Gustavsson att tillsammans med en särskild 

arbetsgrupp lämna förlag till remissyttrande till styrelsen den 17 oktober. 

  

§ 54 Övriga frågor 

 Valberedningen kommer att sända ut frågeformulär för att samla in 

uppgifter som underlag för valberedningens arbete inför stämman 2020. 
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§ 55 Då intet övrigt förekom avslutades sammanträde kl 11.45  och kommer 

nästa sammanträde att hållas  torsdagen den 17 oktober kl 09.00  på   

Soft Center i Ronneby.  

 

Till sammanträdet kallas, förutom distriktsstyrelsen, även distriktets 

hedersordförande, hedersledamot, ordinarie revisorer och valberedningens 

sammankallande.  

 

 Vid protokollet Justeras 

 

 

 

 

Anders Ovander Nils Ingmar Thorell Eva Holmberg    
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Föredragningslista vid sammanträde med styrelsen för SPF 
Seniorerna Blekinge fredag 13 september 2019 

 

 1. Öppnande 

2.  Föredragningslista 

3. Val av justeringsledamot 

4. Föregående protokoll  

5. Rapporter                                                                                                                

a. ordförande                                                                                                             

b. ekonomisk rapport och medlemsutvecklingen                                                      

c. utbildningar                                                                                                             

d. äldrefrågor                                                                                                             

e. interna frågor                                                                                                           

f. säkerhetsfrågor                                                                                                      

g. hemsida och IT                                                                                                      

h. media                                                                                                                      

i.         kontaktverksamhet föreningarna 

6. Remissvar bostadspolitiskt program 

7. Remiss stadgegruppen 

8.        Remiss Trafikförsörjningsprogram för Blekinge 2020-2023 

9. Övriga frågor 

10.  Avslutning 
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Bilaga till § 51 

Yttrande över förslag till Boendepolitiskt program dat 2019-06-17 

Boendepolitiskt program 
Sammantaget anser vi att förslagen i programmet är bra och att om de 
genomförs kan bidra till att bättre tillvarata äldres behov. 
 
1.2 -1.3 
Det är av stor vikt att skatte- och stödsystem anpassas så att flera kan 
efterfråga en ny bostad. Att minska flyttskatten och att räkna upp 
Bostadstillägget för pensionärer /BTP) samt att slopa förmögenhets- 
prövningen i BTP kan göra så att många kan efterfråga en ny bostad. 
 
På vissa punkter anser vi att formuleringar och krav kan tydliggöras. 
Utgångspunkt bör vara bl a de  gällande lagar och regler som redovisats i  
Bakgrund pkt 1.1 
 
Kravet på en övergripande handlingsplan bör skärpas så att den verkligen 
blir en tillgång. 
 

-Skapa en modell eller referensplan och formulera tydliga,    
   mätbara mål och ställ krav på avstämningar 
-Premiera goda exempel. 
-Säkerställ att gruppen äldre genom t ex KPR  kan påverka   
   handlingsplanen. 
-Stimulera utveckling t ex Pilotprojekt med ekonomiskt stöd 
-Verka för och premiera lämpliga gemensamma lösningar och  
   förslag likn. SABO´s tävling om bra bostadslösningar. 
-Utred och redovisa de sämst ställda gruppernas möjligheter    
   att efterfråga en ny bostad 

 
Bilaga – bakgrund 
Generellt är detta bra och välkänt t ex från Bostäder att bo kvar i SOU 
2015-85. 
Statistik mm från t ex SOU 2015-85 är gammal och bör uppdateras för att 
ge nya infallsvinklar och öka trovärdigheten för materialet. 
Vi saknar en belysning av de svagaste grupperna - hur många ligger under 
EUs fattigdomstak  -  kan inte efterfråga en bostad till marknadspris.  
De är ofta ofrivilligt fångar i sina egna hem. 
 
1.4 – 1.6 
Enl. vår uppfattning är Trygghetsbostäder med aktivitetsprogram en bra 
lösning på de problem som redovisas. 
 
Bo- och byggemenskaper kan vara en bra lösning men ställer stora krav 
på kompetens, kontakter och förankring Många saknar dessa 
förutsättningar. 
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